
که به دلیل   آرمان ملی: علیرضا حیدری 
حضور در مسابقات فیتنس کشور مورد توجه 
افکار عمومی قرار گرفته، در یک برنامه تلویزیونی 

شرکت کرد که این حضور حاشیه ساز شد. 
   فیتنس 

کشتی  مسابقات  برگزاری  بحبوحه  در 
که  مردی  پاریس،   2024 المپیک  بازی های 
سرانجام توانست مدال المپیکش را سال 2004 
در آتن بگیرد، چالش جدیدی را در 49 سالگی 
تجربه کرد. پیش از این فیلم هایی از تمرینات 
سخت بدنسازی علیرضا حیدری و ساخته و 
پرداخته کردن بدنش در فضای مجازی منتشر 
شده بود و اینک او در مسابقات فیتنس و در دو 
بخش فیزیک و کت و شلواری شرکت کرده است. 

   در مورد حضور 
 علیرضا حیدری درخصوص حضورش در 
کمی چاق  مسابقات فیتنس اظهار داشت: 
شده بودم و دنبال این بودم که ورزش کنم، 
احساس کردم صرفاً این که دنبال رژیم و ورزش 
باشم، خیلی با دیسیپلین و نظم من را پیش 
نمی برد، برای خودم این را در نظر گرفتم که باید 
در مسابقه شرکت کنم، بنابراین تمریناتم ادامه 
پیدا کرد و احساس کردم که به معیارهای این 
رشته نزدیک شده ام و گفتند؛ می توانی از همه 
بهتر باشی. برای من بیشتر این جنبه مطرح بود 
که خودم را جمع وجور کنم، چون قبلاً تمرین 
حرفه ای داشتم، می توانستم خوب تمرین کنم 
و همه چیز را در همین راستا قرار دهم، بعد که به 
من پیشنهاد شرکت در مسابقات را دادند، گفتم 
کید  که نه. قهرمان پیشین کشتی جهان تأ چرا
کرد: برخی از خانواده کشتی گفتند؛ این کار را 
نکن، این کار جایگاهت را خدشه دار می کند. 
، در حالی که من این طور فکر کردم که علیرضا 
حیدریِ کشتی، مربوط به قبل است و کسی 
نمی تواند آن را از من بگیرد، حالا می خواهم 
این فضا را امتحان کنم. ممکن است برخی این 
جایگاه را با کشتی مقایسه کنند و جایگاه این 
ورزش را پایین تر بدانند، اما این مقایسه خوبی 
نیست. همه برای ورزش شان زحمت می کشند 
و وقتی داخل این رشته شدم، دیدم واقعاً کار 
سخت است. حیدری ادامه داد: این که بخواهم 
صرفاً جایگاه گذشته ام را حفظ کنم و از ترس 
اینکه به آن آسیب بخورد ریسک نکنم می تواند 

شامل همه چیز باشد، می تواند بیزینس را هم در 
گر قرار  بر بگیرد، یا سفر کردن هم جزو آن باشد. ا
باشد به خاطر موقعیت قبلی ام، یک جا بنشینم 
و کاری نکنم، پس باید بازنشسته شوم و هیچ 
جایی حضور نداشته باشم، با خودم گفتم این 
کار را انجام می دهم، ممکن است خراب کنم یا 
آباد، اما من منتظر نتیجه نبودم و اساساً این هم 
خیلی برایم مهم نبود که چه می شود و موفق 
می شوم یا نه، مهم کاری بود که می خواستم 

انجام دهم. 
   شکست یزدانی 

کشتی آزاد در مسابقات  سرمربی تیم ملی 
جهانی 2007 در ادامه گفت وگو با تسنیم، در 
فینال  در  یزدانی  حسن  شکست  خصوص 
وضعیت  از  خیلی  گفت:  المپیک  مسابقات 
کارنامه  کتف او چیزی نمی  دانم. از نگاه من 
حسن یزدانی ارزشمند است. حسن ورزشکاری 
تأثیرگذار است و باخت آخرش این ارزشمندی 
او را زیر سؤال نمی برد، این را هم باید در نظر 
گرفت که حریفش در فینال، خیلی خوب بود، 
گر دست یزدانی هم درد نمی کرد کشتی  حتی ا
آسانی با او نداشت. حیدری یادآور شد: راحت 
حسن  برنده  بروکس(  )آرون  نفر  یک  بگویم 
( را برده و او )رمضانوف(  یزدانی )دیوید تیلور
برنده او )بروکس( را شکست داده، این آدم کمی 
کارشناسی می کنند  نیست. یک عده طوری 
که تعهد ایجاد می کند در صورتی که باید اینها را 

درنظر گرفت. برخی ژورنالیست ها خیلی خام 
موضوع را تحلیل می کنند. رمضانوف کشتی گیر 
گردن کلفتی بود، من قبل از فینال فکر می کردم 
از نظر نفس کم بیاورد، اما کم نیاورد، خیلی قوی 
، همه چیز داشت،  بود و حواس جمع و بدلکار
قشنگ آماده بود. کار حسن یزدانی ارزشمند 
است، خوب است منطقی حرف بزنیم و به 
حسن هم حق بدهیم ببازد. او مثل هر کشتی گیر 
دیگری حق دارد ببازد، مگر این همه کشتی گیر 
خوب دنیا نباختند؟ حسن یزدانی جنایت که 

نکرده است. 
   ماجرای برنامه تلویزیونی 

مراسم اختتامیه المپیک تابستانی 2024 
پاریس برگزار شد تا پرونده سی وسومین دوره 
بازی های المپیک با تمام اتفاقات تلخ و شیرین، 
زیبا و جنجالی بسته شود. در این بین برنامه 
دهکده المپیک شبکه ورزش در شرایطی مطابق 
شب های گذشته روی آنتن رفت که به پخش 
اختصاص  اختتامیه  مراسم  از  بخش هایی 
داشت و البته علیرضا حیدری و حسین توکلی، دو 
قهرمان سابق ورزش ایران در رشته های کشتی و 
وزنه برداری هم مهمان برنامه بودند. در اواسط 
این برنامه، مجری از حیدری درباره قاب ماندگار 
المپیک پاریس که در ذهنش مانده، سؤال کرد. 
این قهرمان پیشین کشتی کشورمان هم جواب 
داد که تقابل کیمیا علیزاده و ناهید کیانی برایش 
غم انگیز بوده و امیدوار است دیگر تکرار نشود و 

جوانان در کشور خودمان بمانند و ورزش کنند. 
حیدری در این باره چند جمله ای را به زبان 
آورد: »زمانی که دو ورزشکار ما باهم مبارزه کردند 
دلم گرفت. برای بچه ای دلم سوخت. دوست 
نداشتم بچه خودمان را به این شکل ببینم. 
یک کسی دورش شلوغ و دیگری انقدر بی پناه.« 
در ادامه اتفاق عجیبی افتاد در شرایطی که 
شاهد پخش مراسم اختتامیه بودیم، دوربین 
به استودیو برگشت و مجری برنامه در اقدامی 
غیرمنتظره اعلام کرد با آقای حیدری خداحافظی 
می کنیم، اما در خدمت آقای توکلی هستیم. 
این اتفاق حتی باعث شگفتی حسین توکلی 
پیشکسوت وزنه برداری هم شد. مجری برنامه 
گفت: »آقای حیدری را مشایعت می کنیم.« 
این موضوع باعث شد بلافاصله در رسانه ها و 
فضای مجازی، ویدئوی صحبت های حیدری با 
تیتر اخراج علیرضا حیدری از برنامه تلویزیونی، 
گفت وگوی  منتشر شود. علیرضا حیدری در 
ک در خصوص اتفاقی که در  اختصاصی با تابنا
شبکه ورزش تلویزیون رقم خورد گفت: »من 
ساعت ۱۱ می خوابم و هر روز ساعت ۶ صبح از 
خانه بیرون می روم. واقعاً خسته بودم و خودم 
می خواستم بروم. طبیعتاً آنها از صحبت های 
من درباره کیمیا و ناهید خوش شان نمی آید، 
اما خودم خواستم برنامه را ترک کنم. بیننده ها 
در حال تماشای تصاویر اختتامیه بودند و 
گر اینطوری و بدون خداحافظی  مجری گفت ا
بروید، خوب نیست و حرف و حدیث می شود. 
برای همین دوربین به استودیو آمد و بقیه 
ماجرا را هم که همه دیدند.« علیرضا حیدری 
صحبت هایش را اینگونه ادامه داد: »من به مردم 
احترام می گذارم، اما گاهی مردم توجه نمی کنند 
که مثلاً حیدری به یک برنامه تخصصی ورزشی 
رفته و مسائل را سیاسی می کنند، البته خود 
کار را می کنند.  سیاسیون بیشتر از همه این 
من زندگی خودم را می کنم و علاقه ای به این 
بازی ها ندارم. دیگر نمی خواهم بهای حضور در 
تلویزیون را بپردازم. مثلاً صحبت هایی می شود 
گر به تلویزیون رفت پس اینطرفی است یا  که ا
آنطرفی است و از اینجور حرف ها، اما صاحب 
اصلی رسانه و مملکت، مردم هستند. هر کسی 
هم خود را صاحب چیزی بداند، اضافه خواه 

است.«
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از فیتنس تا حاشیه های یک برنامه تلویزیونی 

خبرسازی به سبک علیرضا حیدری

بعد از آنکه مشخص شد تیم ملی 
فوتبال ایران روز 15 شهریور ماه در 
ورزشگاه فولادشهر اصفهان میزبان 
قرقیزستان خواهد بود، مسئولان 
فدراسیون موارد مربوط به آماده 
سازی این ورزشگاه برای میزبانی در 
اصفهان را زیر نظر گرفته اند و انجام 

می دهند. 

علی کریمی که سعی داشت 
با دریافت رضایت نامه به 
استقلال برگردد و مخالفت 
باشگاهش به دلیل بسته 
تی  بودن پنجره نقل و انتقالا
را متوجه شد، با روحیه بالا 
در تمریناتشان دیده شده و 

کارش را انجام می دهد. 

پیراهن سوم یوونتوس برای 
که با همکاری  فصل جدید 
به  شده  طراحی  آدیداس 
عقیده بسیاری از کاربران در 
شبکه های اجتماعی شباهت 
زیادی به پیراهن ورزشی ندارد 
و برای استفاده روزانه و حتی 
در مهمانی هم مناسب است!

ت
شــ

س نو
عک

        پیراهن مهمانی   آماده سازی روحیه بالا

گفتوگو

علی لطیفی پیشکسوت استقلال معتقد 
است این این در فصل جدید باید علاوه بر 
گر پسند هم ارائه   نتیجه گیری، فوتبال تماشا

دهد.
   استقلال در چند روز گذشته موفق به 
کوتا هم شده و یک پنجره  جذب اندونگ و کا

موفق را پشت سر می گذارد.
بله دقیقاً، فکر می کنم تا اینجای کار شاهد 
بهترین پنجره نقل و انتقالاتی باشگاه استقلال 
در فصول اخیر بوده ایم. با حضور هلدینگ به 
عنوان مالک جدید باشگاه، کم کم نشانه های 
ثبات در استقلال نمایان می شود و این موضوع 
گر  می تواند کمک حال تیم استقلال باشد. ا
به  توانست  اخیر  دهه  یک  در  پرسپولیس 
موفقیت های متعدد دست پیدا کند دقیقاً به 
این دلیل بود که ثبات در ارکان باشگاهی این 
تیم وجود داشت و مربیان بعدی با ادامه راه 
آقای برانکو توانستند موفقیت های گذشته را 
تکرار کنند. این موضوع در استقلال امسال هم 
به وجود آمد، بهترین تصمیم هم حفظ جواد 
نکونامی بود که حالا هم از تیمش شناخت پیدا 
کرده و هم در این پنجره تمام مهره های مورد 
کنون استقلال برخلاف  نیازش جذب شده اند. ا
سال گذشته مهره های بسیار خوبی در ترکیبش 

کنون نکونام محکوم به قهرمانی است. دارد و ا
   موضوع دیگری که هواداران استقلال 
به آن نقد داشتند، سبک بازی جواد نکونام 

است.
فصل گذشته استقلال الحق و الانصاف در 
خط حمله مهره های تأثیر گذار مورد نیاز نکونام 
را نداشت اما امسال شرایط متفاوت شده و مهره 
بسیار با کیفیتی برای این تیم جذب شده اند. 
حالا جواد نکونام در کنار نتیجه گرفتن باید 

بازی خوبی هم ارائه کند.
انتخاب  ل  استقلا تیم  دیگر  مشکل   
آبی پوشان  گویا  است،  میزبان  ورزشگاه 
محکوم هستند که در هفته های ابتدایی 
ج از خانه بازی کنند. به نظر شما این  خار

موضوع نمی تواند به استقلال لطمه بزند؟
متأسفانه این موضوع یکی از ضعف های 
بزرگ فوتبال ما است، برای تیم فوتبالی که برای 
یک بازیکن خارجی ۱.۶ میلیون دلار هزینه 
می کند، زشت است زمین مناسب نداشته 
کنون ما در حال تماشای دیدار های  باشد. ا
المپیک هستیم شما نگاه کنید ورزشکاران ما 
چه افتخارآفرینی هایی می کنند، اما مطمئن 
گر امکانات بیشتری به آنها بدهیم،  باشید ا
در  مدال  کسب  لحاظ  به  می توانیم  قطعاً 
رده بندی پنج کشور برتر جهان باشیم.  فوتبال 
هم دقیقاً همین است و همه دارایی های ما 
همین هواداران هستند. حیف است که تهران 

یک زمین با کیفیت نداشته باشد.

لطیفی : 
حیف است که تهران 

یک زمین با کیفیت 
نداشته باشد

روس ها نیامدند اما قهرمان کشتی  
آزاد المپیک شدند!

 ۶ میان  در  سهمی  هیچ  ایران  تسنیم: 
طلای کشتی آزاد بازی های المپیک نداشت 
و طلاها به ژاپن )2 وزن(،  ازبکستان، بحرین،  
بلغارستان و گرجستان رسید. ری هیگوچی 
در 57 کیلو، کوتارو کیوکا در ۶5 کیلو، رازامبک 
گومد رمضانوف در  جمالوف در 74 کیلو، ما
8۶ کیلو، اخمد تاج الدینوف در 97 کیلو و گنو 
پتریاشویلی در ۱25 کیلوگرم صاحب نشان طلا 
شدند. این در حالی بود که کمیته بین المللی 
المپیک چندی پیش از آغاز رقابت ها لیستی 
بلندبالا از محرومان کشتی روسیه و بلاروس 
چون  شاخصی  نفرات  نام  که  کرد  اعلام 
کوف  عبدالرشید سعدا... یف، زائوربک سیدا
و زائور اوگویف قهرمانان المپیک قبلی در آن 
بود و در پی این تصمیم، فدراسیون کشتی 
روسیه اعلام کرد المپیک را تحریم کرده است. 
که تیم روسیه از شرکت در این  باوجودی 
رقابت ها منع شده بود،  اما باز هم جولان 
و  مدال آوران  میان  در  روس  کشتی  گیران 
طلایی شدن سه قهرمان روس در ۶ وزن 
نکته قابل توجهی بود که نشان می دهد این 
محرومیت چقدر در ورزش و کشتی، حق آنها 
را تضییع کرده است. رازامبک جمالوف که در 
کاتانی قهرمان  74 کیلو با ضربه فنی دایچی تا
گومد رمضانوف برنده حسن یزدانی  شد، ما
اخمد  همچنین  و  کیلوگرم   8۶ فینال  در 
کشتی گیر 2۱ ساله بحرین هر  تاج الدینوف 
سه روس بودند که با ملیت تابعیت متفاوت 
از  جمالوف  شدند.  طلای  نشان  صاحب 
بلغارستان؛  از  رمضانوف  آمد،  ازبکستان 
تاج الدینوف هم که از سال گذشته در کشتی 
ح شده، تابعیت بحرینی دارد.  جهان مطر
در میان نفرات برتر اوزان مختلف باز هم 
روس های زیادی دیده می شوند از جمله 
اسلام دودایف و اسماعیل موسکائف در ۶5 
کیلو، ترمن والیف و ختیگ تسابولوف در 74 
کیلو، دورن کورگولیف و جاوریل شاپیف در 
8۶ کیلو و... درواقع چه المپیک قرار بود مثل 
مسابقات جهانی امتیازی محاسبه شود و 
چه مدالی، قهرمان واقعی آن روس ها بودند 
که با تابعیت های دیگر در این رقابت ها شرکت 
گر تیم ملی روسیه خودش  کرده بودند که ا
هم در المپیک بود، قطعا طلاها و مدال های 

بیشتری از آن شان می شد.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: بازیکن سابق استقلال با مدیران مس به توافق 
رسید و سرمربی این تیم شد. قاسم شهبا که چند روز پیش از 
میان فرزاد حسین خانی و آرش برهانی برای هدایت تیم مس 
کرمان در لیگ یک انتخاب شده بود از سمت خود استعفا 
کرد و به صورت رسمی از این تیم جدا شد. سرمربی سابق 
مس کرمان در متن خداحافظی عنوان کرد که در تلاش بوده 
تا تیمی منسجم و پر از بازیکنان بومی بسازد تا بتواند این تیم 
را در انتهای فصل به لیگ برتر برساند ولی شرایط لازم برای 
این هدف مهیا نبود. باشگاه مس کرمان در پی جدایی او 
کره شد و در نهایت علی  با گزینه های مدنظر خود وارد مذا
سامره را به عنوان سرمربی جدید مس معرفی کرد. سامره 
سابقه بازی برای تیم استقلال را در کارنامه خود دارد. او در 
دوران مربیگری خود سرمربی نوجوانان و امیدهای استقلال 
بوده و پارسال به عنوان سرپرست استقلال روی نیمکت 

آن ها نشست. 

بیــنالمــلل
   تبعات بی کفایتی مدیران پیشین باشگاه بارسلونا که 
نتیجه آن مشکلات و محدودیت های مالی بود، هر ساله 
در پنجره نقل و انتقالات تابستانی گریبان این تیم را گرفته 
است و امسال هم این داستان تکراری قرار است سوهان 
روح هواداران تیم کاتالان شود. طبق گزارش رادیو کادناسر 
گرچه گران ترین خرید تابستانی اش دنی  اسپانیا؛ بارسلونا ا
اولمو را در ابتدای هفته جاری رسمی کرد اما ممکن است 
لیگا  نتواند روی این ملی پوش اسپانیایی برای بازی در لا
که موانعی  حداقل در هفته های ابتدایی حساب کند، چرا
وجود دارد که مانع از ثبت نام بازیکن در سازمان لیگ اسپانیا 
لیگا اولین  شده است. بارسلونا 5 روز دیگر در هفته نخست لا
بازی اش در فصل جدید را در ورزشگاه مستایا برابر والنسیا 
انجام خواهد داد و این احتمال که از حضور اولمو در این 
؛  بازی ممانعت به عمل آید، وجود دارد. طبق گزارش کادناسر
بارسلونا با وجود درآمدی که قرار بود به واسطه عقد قرارداد 
با مؤسسه »آرامارک« برای فروش 25 درصد از حق مالکیت 
یکی از بخش های رسانه ای باشگاه کسب کند، هنوز درگیر 
محدودیت های مالی است که دلیل آن تأخیر شرکت آرامارک 
در پرداخت پول بوده است. این شرکت بخش اول از بدهی 
۱00 میلیون یورویی اش به بارسلونا که رقم آن 40 میلیون 
کتبر پرداخت شود را پرداخت کرده،  یورو و قرار بود در ماه ا
اما ۶0 میلیون یوروی مابقی که قرار بود در ماه ژوئن تسویه 
شود، هنوز وصول نشده است. با این حال حتی در صورت 
وصول کل مبلغ هم بارسلونا نمی تواند نام اولمو را در سازمان 
لیگ اسپانیا ثبت کند. در واقع مانع اصلی قانونی است که 
بارسلونا را ملزم می کند به ازای فروش هر یک بازیکن می تواند 
که بازیکن را  کند؛ البته با همان رقمی  یک بازیکن جذب 
فروخته است. در حال حاضر هیچ یک از بازیکنان بارسلونا 
که از فروش شان بتواند بودجه ای قابل قبول را نصیب باشگاه 
کند، قصد جدایی ندارند. فرنکی دیونگ، رونالد آرائوخو 
کاتالان ها بودند  کاندیدای اصلی جدایی از  و رافینیا سه 
که اولی تصمیم به ماندن گرفته، دومی مصدوم شده و به 
دلیل خانه نشینی طولانی مدت، فعلاً رفتنش منتفی است و 
سومی نیز رافینیایی است که به پیشنهاد مشتریان متمولش 
در خاورمیانه پاسخ منفی داده و مشخص نیست که چه 

برنامه ای در سر دارد. 

لژیونرهای مشهور در انتظار انتقال دقیقه نودی

 ۴۰۰ میلیارد روی هوا!

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

در تابستان داغ نقل و انتقالات ۱40۳ هنوز 
برخی از بازیکنان مشهور فوتبال ایران تیم 
خود را انتخاب نکرده و عنوان بازیکن آزاد را 
با خود به یدک می کشند. ستاره هایی نظیر 
علیرضا جهانبخش، سامان قدوس، کریم 
انصاری فرد و حتی عارف غلامی. قرارداد 
این بازیکنان با باشگاه های قبلی به پایان 
رسیده و طرفین برای همکاری مجدد به 
توافق نرسیده اند. آنها روی هم 5 میلیون 
و 750 هزار یورو در بازار ارزش دارند؛ یعنی 
مبلغی در حدود 400 میلیارد تومان فعلاً 

روی هوا است. 
از   سامان قدوس: بدون شک یکی 
ح ترین بازیکنانی که نه تنها در فوتبال  مطر

ایران بلکه در لیگ انگلیس هنوز تکلیف 
قدوس  سامان  نکرده،  مشخص  را  خود 
است. هافبک بازیسازی که بعد از 4 سال از 
برنتفورد جدا شد و الان حدود 2 ماه است 
که پیشنهادهای خود را رد می کند تا شاید 
بتواند دوباره در لیگ برتر مشتری پیدا کند. 
حالا شنیده می شود در صورت عدم ارائه 
پیشنهادی جدید، شاید قدوس به زادگاه 
خود برگردد و پیراهن مالمو را بپوشد. ارزش 
این هافبک ۳0 ساله در بازار نقل و انتقالات 2 

میلیون یورو است. 
 علیرضا جهانبخش: یکی از بازیکنان 
خوب ایران در جام ملت های آسیا و کاپیتان 
فعلی تیم ملی ۳ سال عضو فاینورد بود، اما 

در پایان فصل 2024- 202۳ اردی ویزه از این 
تیم جدا شد. قرارداد علیرضا با فاینورد تمام 
شد و طرفین برای ادامه همکاری به تفاهم 
نرسیدند. از آن روز به بعد بحث های بسیاری 
ح شد  در مورد تیم بعدی جهانبخش مطر
اما کاپیتان تیم ملی هنوز با باشگاهی برای 
امضای قرارداد به توافق نرسیده. استقلال و 
پرسپولیس هم به دنبال جذب جهانبخش 
بودند اما به نتیجه نرسیدند. ارزش او در بازار 

نقل و انتقالات ۳ میلیون یورو است. 
 کریم انصاری فرد: بعد از یک سال بازی 
برای اومونیا نیکوزیا، کریم انصاری فرد تصمیم 
گرفت برای فصل 2024- 202۳ فوتبال اروپا 
بار دیگر به یونان برگردد و این بار پیراهن 

آریس سالونیکی را بر تن کند. آریس باشگاه 
متوسطی در سوپرلیگ یونان است که با کریم 
قرارداد یک ساله امضاء کرد و حالا که فصل به 
پایان رسیده تعهد طرفین هم تمام شده. 
قیمت حدودی کریم ۳4 ساله در بازار 450 

هزار یورو تخمین زده می شود. 
 عارف غلامی: بخش اعظمی از فصل 
قبل را بدون تیم سپری کرد اما در هفته های 
پایانی به لیگ بوسنی رفت و برای ولژموستار 
به میدان رفت. غلامی با توجه به اینکه 
از  بعد  حتی  می تواند  است  آزاد  بازیکن 
شروع فصل و به عنوان سهمیه فیفا هم 
پیراهن تیم جدیدی را بر تن کند. ارزش او 
در ترانسفرمارکت حدود ۳00 هزار یورو است. 

گئورگی گولسیانی مدافع گرجستانی پرسپولیس می گوید این 
تیم یکی از بهترین تیم های آسیاست و به همین خاطر این تیم را 
برای ادامه فوتبالش انتخاب کرده است. وی در گفت وگو با ایسنا، 

درباره شرایط خودش در فصل جدید به صحبت پرداخت. 
   بعد از بازگشت از تیم  ملی، شرایط خودت چطور است؟

فصل قبل برای من خیلی طولانی بود چون بعد از فصل طولانی 
لیگ برتر، برای یک کمپ یک ماهه برای حضور در یورو مستقیم 
راهی آلمان شدم. بازی های سختی در یورو داشتیم و البته تجربه 
گرانبهایی به دست آوردم. بعد از استراحت به پرسپولیس برگشتم 

و کاملا آماده فصل جدید هستم و هیچ مصدومیتی ندارم. 
* در یورو 2024 عملکرد بسیار خوبی داشتی. از آن مسابقات 
بگو، چه شد که گرجستان نتوانست به عملکرد خوب خود ادامه 

دهد؟
یورو تورنمنت بسیار خاصی است چون تیم ضعیف پیدا 
نمی شود. ما عملکرد خوبی در یورو داشتیم و در دور گروهی 
بازی های سختی داشتیم و توانستیم صعود کنیم. بدشانس 
بودیم که در دور حذفی به اسپانیا برخوردیم که بهترین تیم 
جام بود. کیفیت آنها بسیار بالا بود. در هر صورت عملکرد ما در 
تورنمنت خوب بود. در ادامه تا زمانی که لیگ ملت ها شروع شود 

بازی های سختی داریم. 
   با توجه به عملکرد بسیار خوب در یورو ۲۰۲۴ احتمالا 

پیشنهادهای بسیار خوبی داشتی. آیا می توانی بگویی از کدام 
باشگاه ها پیشنهاد داشتی؟

بعد از یورو و در خلال آن پیشنهادهایی از باشگاه های اروپای 
شرقی و آسیایی داشتم و بررسی کردم ولی در پایان با خانواده 
حرف زدم و به این نتیجه رسیدیم که در پرسپولیس، تیمی که 

عاشقش هستم بمانم. 
   با وجود پیشنهادهایی که داشتی، چه شد که پرسپولیس 

را انتخاب کردی و قراردادت تمدید شد؟
پرسپولیس یکی از بهترین تیم ها در آسیاست. اینجا برای 
من مثل خانواده است و خیلی احساس راحتی دارم. آنها من را 
می شناسند و من هم آنها را می شناسم. وقتی وارد کشور جدیدی 
می شوید و با فرهنگ جدیدی روبه رو می شوید در ابتدا کار سختی 
دارید چون باید سازگار شوید. شما و شخصیت تان را نمی شناسند. 

اینجا احساس خوبی دارم و انگار در خانواده هستم. 
   شرایط این روزهای پرسپولیس را چطور ارزیابی می کنی؟ 
به نظرت جدایی چند بازیکن مثل بیرانوند و ترابی تاثیرگذار 

است؟
برای فصل جدید تیم خوبی داریم. البته بعضی بازیکنان رفتند 
و بعضی آمدند. بیرانوند، ترابی و اسماعیلی فر بازیکنان خوبی برای 
ما بودند ولی فوتبال همین است. بازیکنان می آیند و می روند. ما 
بازیکنان خوبی خریدیم و امیدوارم تمام تلاششان را برای تیم 

بکنند چون ما عادت داریم قهرمان شویم و باید تلاش کنیم دوباره 
قهرمان شویم. نه تنها در لیگ بلکه قهرمان جام حذفی هم شویم 
و در آسیا هم عملکرد خوبی داشته باشیم؛ بنابراین اهداف بزرگی 

در پرسپولیس داریم. 
   همکاری با گاریدو را چطور ارزیابی می کنی؟ به نظر تو او 

می تواند با پرسپولیس قهرمان شود؟
آقای گاریدو مربی باتجربه ای است و کار کردن با او جالب خواهد 
بود. او از فرهنگ جدیدی آمده و قطعا با چالش هایی روبه رو 
خواهد شد و به او بستگی دارد که با چالش ها چطور برخورد کند. 
تا الان کار کردن با او جالب بوده و امیدوارم با او قهرمان شویم چون 
مهم ترین هدف برای ما قهرمانی است و امیدوارم حضور گاریدو به 

ما در این فصل کمک کند. 
   بازیکنان جدیدی که  به پرسپولیس آمدند را چطور ارزیابی 

می کنی؟
بازیکنان جدیدی را که خریدیم دوست دارم. همه بازیکنان 
کیفیتی هستند و قطعا به زمان نیاز دارند تا سازگار شوند. خودم  با
این شرایط را داشتم و سپری کردم و می دانم که آسان نیست چون 
هر بار ممکن است با سختی هایی روبه رو شوند ولی در پرسپولیس 
همه رابطه خوب و دوستانه ای دارند. فضای خوبی در تیم هست 
و تمام تلاشمان را می کنیم که به این بازیکنان کمک کنیم تا خیلی 
زود سازگار شوند. امیدوارم آنها این فصل خیلی به من کمک کنند. 

مغرضین به دنبال تخریب تیم ملی تنیس 
روی میز 

یکسری افراد با غرض ورزی و کاملاً مغرضانه به دنبال تخریب 
که در یک سال اخیر  تیم ملی و عواملش هستند. نتایجی 
گرفته ایم خوب بوده و نمی دانم چرا بزرگ تر های پینگ پنگ 
به جای آنکه کمک حال تیم ملی باشد به دنبال تخریب آن 
هستند. این موضوع شامل همه پیشکسوتان نمی شود و 
هستند عزیزانی که حقیقت را می بینند ولی انتقاد مغرضانه را 
از سوی عده ای نمی فهمم. متحیرم که انتقاد های بی رحمانه 
از لطف ا... نسبی سرمربی تیم ملی به چه خاطر است و کار به 
جایی رسیده به او حرف های بد می زنند. حرف های بی ربطی 
که از روی عصبانیت و ناراحتی است. زمانی که لطف ا... نسبی 
سرمربی تیم ملی شد رنکینگ جهانی ایران ۳0 بود و الان ۱7 
است. مگر تیم پسرفت داشته که سرمربی را تخریب می کنند؟ 
گر انتقاد نابه جایی  نتایج کسب شده نشانه پیشرفت است و ا
شود از روی غرض ورزی است. کسی از اعضای تیم ملی از انتقاد 
ناراحت نمی شود ولی مغرضانه حرف زدن قابل فهم است. 
حسادت هم حدی دارد. مگر می شود تیمی که نتایج خوبی 
داشته و توانسته از اعتبار ایران دفاع کند را متهم به عملکرد 
ضعیف کرد؟ چنین چیزی ممکن نیست، چون آمار و ارقام 
گویای پیشرفت پینگ پنگ کشورمان است. من در اولین بازی 
خودم در المپیک پاریس برابر حریف نیجریه ای برنده شدم و 
گر به حریف نیجریه ای  گذار کردم. ا بازی دوم را به حریف ژاپنی وا
می باختم انتقاد درست بود ولی به حریفی باختم که توانست 
از فان ژن دونگ قهرمان المپیک پاریس ۳ ست بگیرد و 4 بر 
۳ ببازد. فقط توموکازو هاریموتو بود که برابر قهرمان چینی 
المپیک ۳ ست گرفت، حتی حریف فان ژن دونگ در فینال 
هم یک ست از او گرفت. بعد من که 2 ست از هاریموتو گرفتم با 
سیل انتقادات مواجه می شوم. حریفان ژاپنی، چینی و کره ای 
زیادی را شکست دادم ولی در یک سال اخیر ۳ بار با هاریموتو 
بازی کردم و بازنده شدم. او بسیار خوب بازی می کند، در پاریس 
هم بازی بسیار خوبی با هم داشتیم و او چون بهتر بود برنده 
شد. پینگ پنگ ایران تازه مدال آور شده و در آینده نتایج 
بهتری می گیرد، چون در در ره های سنی مختلف هم نسل 
خوبی در حال تربیت شدن است ولی آنهایی که بی رحمانه لبه 
تیغ انتقاد را به سمت ما گرفتند یادشان باشد که پینگ پنگ 
برای کشور های چین، ژاپن و کره جنوبی است. تیم قهرمان 
جهان را به لطف ا... نسبی نداده اند که از او انتظار قهرمانی 

جهان را دارند. 

نوشادعالمیان
ملیپوشتنیسرویمیز

گولسیانی: پرسپولیس برایم مثل خانواده است 


